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Sammanträdesprotokoll Kommunala tillgänglighets-
rådet 

Sammanträdesdatum 2024-12-05 

Plats och tid Mellerstön, A:2, Huvudentrén, Stadshuset 

kl. 08:30-12:00 

Närvarande Se sida 2 

Övriga deltagare Se sida 2  

Sekreterare Gun-Britt Wiksten 

Protokolljustering 
Följande parter justerar detta protokoll genom digital signering. 

Justeringens plats och tid Digitalt ÅÅÅÅ-MM-DD kl. 00:00 

Paragrafer §§ 37-50 

Ordförande Sven-Gösta Pettersson 

Justerare Ylva Sundkvist, FRP 

Protokollet publiceras på pitea.se  



 
 

Sammanträdesprotokoll 2 (14) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

Närvarande på sammanträdet  

Sven-Gösta Pettersson, ordförande 
Håkan Johansson, BUN ersättare för Carola Bergman, BUN 
Marie Rönnholm, SBN 
Monica Nyman Björklund, HRF 
Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå 
Maria Eriksdotter, Piteå älvdal Neuro 
Thomas Hedlund, Piteå älvdal Neuro 
Ylva Sundkvist, FRP 

Övriga deltagare  
Lena Enqvist, tjänsteman från socialtjänsten 
Gun-Britt Wiksten, sekreterare 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 37 Mötet öppnas 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande förklarar mötet öppnat.  
En fråga har kommit upp om man får ta in en ersättare till rådet som inte är vald.  
Ett förtydligande: Det är bara de som är invalda som ordinarie och ersättare som får 
närvara på Kommunala tillgänglighetsrådet. 
 
______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 38 Fastställer dagordning 
 
Dagordningen fastställes. 
En presentationsrunda gjordes. 
 
______  
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 39 Val av justerare 
 
Till justerare utses Ylva Sundkvist, FRP. 
 
______  
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 40 Föregående protokoll 
 
Föregående protokoll från den 29 augusti 2024 gicks igenom och lades till 
handlingarna. 
 
______ 
 
Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå undrar varför en boende inte kan få 
avdrag för en måltid som den inte har ätit och varför personalen inte kan få köpa 
överbliven mat på särskilda boenden, SÄBO. Är det bättre att kasta maten? 
 
Beslut: Skickar frågan till Marianne Hedkvist, FSN om varför man inte kan få 
avdrag för en måltid man inte har ätit samt frågan om varför personalen inte får 
köpa överbliven mat. 
 
______ 

 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Sammanträdesprotokoll 7 (14) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 41 Sammanträdesplan för 2025 
 
Fastställer sammanträdesplanen för Kommunala tillgänglighetsrådet 2025, se bilaga 1. 
 
______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 42 Vision 2050 

Sven-Gösta Pettersson hälsar Anette Christoffersson, utvecklingsstrateg Social 
hållbarhet välkommen. 

Kommunfullmäktige antog Vision 2050, 2024-06-24.  
Korta visionen: Piteå Sveriges bästa plats att bo på, se bildspel, bilaga 2. 
 
Visionen, strategierna och värdegrunden är en del av Piteå kommuns styr och 
ledningssystem. I visionen uttrycks den långsiktiga politiska viljan och är den 
gemensamma målbilden för Piteå kommun. Visionen består av en kortare berättelse 
om livet i Piteå i framtiden samt en sammanfattande rubrik. Visionen ska utrycka en 
strävan, vara medvetet ambitiös och kunna fungera som guide när det gäller strategiska 
val. Den ska även vara enkel att kommunicera.  
 
Visionen ska stödjas av fyra strategiska områden som bedöms särskilt viktiga för att 
Piteå kommun ska kunna nå visionen. Därutöver finns det en intern strategi för 
organisationen, där resursområdena ekonomi och personal är viktiga för att klara både 
måluppfyllnad och visionens intentioner.  
 
Piteå kommun har endast en värdegrund för hela organisationen som uttrycker 
kommunens grundläggande värderingar. Den är vår organisations DNA och utgör 
grunden i vår kultur och identitet. Alla som arbetar för Piteå kommun förväntas ställa 
sig bakom vår värdegrund och arbeta i dess anda, det gäller såväl beslutsfattande som 
uppträdande när man företräder Piteå kommun. Värdegrunden styr hur vi förhåller oss 
till varandra inom organisationen likväl som hur vi bemöter omvärlden i form av 
medborgare och andra organisationer.  
 
Visionen och strategierna gäller för hela kommunkoncernen. Värdegrunden gäller för 
hela kommunorganisationen och ska utgöra grund för de kommunala bolagens 
värdegrunder. 
 
______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 43 Boendeplan 

Sven-Gösta Pettersson hälsar Hanna Pettersson, fastighets- och inköpsstrateg vid 
socialtjänsten välkommen via länk. 
 
Hanna berättar att hon började sin tjänst som fastighets- och inköpsstrateg 1 juni 2024. 
 
Idag finns två boendeplaner: 

• Boendeplan Socialförvaltningen 65 år och äldre 
Föregående plan sedan 2021 

• Boendeplan för bostad med särskild service för personer med 
funktionsnedsättning 2022-2025 

Den 18 december 2024 kommer socialnämnden att besluta om en gemensam plan för hela 
socialförvaltningen. 
 
Hanna berättar om det nya äldreboendet Skogsgården som är ett vård- och 
omsorgsboende på Strömnäsbacken som beräknas öppnas under januari/februari 2025. 
Skogsgården innehåller 80 lägenheter. Målgruppen för boendet är äldre med kognitiva 
sjukdomar. Behovet av demensplatser har ökat. 20 st av platserna kommer att användas 
som tillfälliga boendeplatser, korttidsplatser. 
 
Gruppbostäder - 170 platser fördelat på 23 bostäder. Parken avvecklas. 
Videvägen 3 färdigt 2025/2026. Boendet kommer att bestå av 6 lägenheter. 
 
Se bildspelet, bilaga 3. 
 
______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 44 Information – På gång i Piteå 

Sven-Gösta Pettersson hälsar Martin Carlsson, enhetschef, plan och bygg välkommen. 
 
Martin berättar att han började sitt nuvarande jobb i maj 2024. Tidigare har han jobbat 
drygt 20 år på migrationsverket på olika ställen i landet. 
 
Bildspel, se bilaga 4. 

Det händer i Piteå 
Martin berättar om många detaljplaner för bland annat: Berget, Lomtjärn, nya 
Vattenverket, Norra Hamn, Löjan - önskar få in ett planbesked, Rättspsykiatrin, LF 
Arena, Pitholm 47:13 – Stegra, Oxen 6 – EFS, Näcken 13/OK-tomten + övriga 
detaljplaner. Mycket på gång, men det krävs många långa utredningar och tillstånd 
innan beslut. 
 
Uddmansgatan ska eventuellt byggas om, inte aktuellt just nu. 
 
Föreningarna framför önskemål om att de vill ha dialog med samhällsbyggnad när det 
gäller ny- och ombyggnation av hus och gator för att det ska bli så bra som möjligt och 
tillgängligt för alla. Tidigare fanns Anna Stamblewski som gjorde tillgänglighets-
vandringar och hon hade en stående punkt ”Tillgänglighet” på Kommunala 
tillgänglighetsrådets sammanträden. När hon slutade upphörde den punkten från 
samhällsbyggnad. Tidigare fanns också en ritningsgranskningsgrupp med personer 
från föreningarna som fick titta på ritningar med mera i ett tidigt skede. 
 
Beslut: Martin Carlsson, enhetschef plan och bygg tar med sig frågan om vem 
föreningarna kan vända sig till på samhällsbyggnad när det gäller tillgänglighet i 
alla former. 
 
Ylva Sundkvist, FRP vill att samhällsbyggnad gärna ser ut en person internt som 
kan ta dessa frågor. En väg in. 
 
______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 45 Färdtjänstöversyn – rapport 

Sven-Gösta Pettersson hälsar Lena Sturk, utvecklingsstrateg vid Hållbar tillväxt 
välkommen. 
 
Lena berättar att hon har fått in en del synpunkter från föreningarna. 
Fick många fakturor som blev dyrare, tjänsten blev rätt mycket sämre, sammanföll 
med pandemin, haft många äldre chaufförer som försvann lite under pandemin. 
Uppdelad mellan Regionala kollektivtrafikmyndigheten (RKM) och Länstrafiken. Nytt 
IT-system. RKM har jobbat mycket med utvecklingsarbeten, 13 av 14 kommuner 
anlitar RKM förutom Boden. Alla kommuner fick dyrare kostnader än vad som blivit 
lovat.  
 
Lisa Hammarberg, Piteå kommuns jurist har lagt till många ändringar i avtalet. 
 
Om Piteå kommun ska kunna bedriva färdtjänst i egen regi krävs en ny organisation. 
Idag finns ingen organisation och kompetens kvar, ny upphandling av 
beställningscentral och resor. Ingen garanti att det blir billigare och bättre service. 
 
Rådet har dialog med samhällsbyggnadsnämnden. 
 
Se bildspelet – Färdtjänstutredningen bilaga 5. 
 
_______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 46 Frågor från Piteå Funktionsrätt Centrum 
 
* Vilket syfte har KTR idag? 

Sven-Gösta Pettersson säger att det är föreningarna som får styra dagordningen och så har 
vi alltid haft och vill föreningarna ha sammanträde en heldag så gör vi det. 
 
______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 47 Förenings- och förvaltningsstunden 
 
Samhällsbyggnadsnämnden 
Marie Rönnholm berättar att nämnden har svårt att få ihop sin budget, stora 
kostnadsökningar, kollektivtrafiken går dåligt, RKM. Parkeringar - förslag ta betalt 
från första minuten. Inte röra vägföreningar. 
 
Barn- och utbildningsnämnden 
Håkan Johansson, har inget speciellt. Skolan i Öjebyn Norrfjärden skjutit på 
framtiden. 
 
Socialnämnden 
Sven-Gösta Pettersson berättar att de hade möte i måndags den 2 december, 
visionsarbete för äldreomsorgen. Dags att se över Framtidens äldreomsorg som 
beslutades 2013. Det ska tillsättas en arbetsgrupp, politisk referensgrupp och en 
styrgrupp. 
 
Bemanning jättetufft. Det finns för få vikarier. 
 
Budget i balans, spar från fullmäktige prognos -42,8 mkr.  
 
Nya socialtjänstlagen fortsätta arbetet, haft träffar med politiker, kommunstyrelsen, 
avdelningschefer och brukarråd. 
 
Invigning av Skogsgården är planerad till den 14 februari 2025. 
 
Satsning på familjehem ute på PMU stora COOP, ICA Kvantum, Repris, Piteå handel 
och trädgård och Christina Kultur (Julmarknad/loppis). De fick in 30 intresseanmäl-
ningar för familjehem. 
 
Kommunstyrelsen 
Ingen närvarande. 
 
Fastighets- och servicenämnden 
Ingen närvarande. 
 
Kultur och fritidsnämnden 
Ingen närvarande. 
______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2024-12-05 

 

§ 48 Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor. 
 
______ 

§ 49 Nästa möte 
 
Kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott blir torsdag den 13 februari 2025, 
klockan 13:00 i Lena Enqvists arbetsrum, våning 3, Flygel D, Stadshuset. 
Gå in vid huvudentrén så hämtar jag er där. Det går också bra att delta via Teams.  
OBS! Ingen kallelse skickas ut för arbetsutskottet. 
 
Kommunala tillgänglighetsrådet blir torsdag den 6 mars 2025, klockan 08:30 i 
Vargön, våning 2, Flygel A. Ingång huvudentrén vid Stadshuset. 
 
______ 

§ 50 Avslutning 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande tackar för årets sista möte.  
 
______  
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